
 

 

 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Statutowej 
Pierwsze posiedzenie Doraźnej Komisji Statutowej w dniu 24.10.2024 r. godz. 
16:31 
w sali posiedzeń ratusza bnińskiego 
 
 
Przewodnicząca otwarła posiedzenie, stwierdziła quworum (na 13 członków Komisji 

3 nieobecnych) oraz przypomniała o RODO. Członkowie komisji nie wnieśli uwag do 

porządku obrad. Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

Następnie przewodnicząca zachęciła do zgłaszania kandydatów na zastępcę 

przewodniczącego komisji. Zgłosił się Pan Maciej Brylewski. Komisja jednogłośnie 

przyjęła kandydaturę i wybrała Pana radnego Macieja Brylewskiego na zastępcę 

przewodniczącego komisji. 

Przystąpiono do bloku uchwał. Przewodnicząca odczytała i omówiła wniosek w 

sprawie zmiany uchwały powołującej Komisję Statutową (uchwała nr III/13/2024 z 

dnia 29 maja 2024 roku), który obejmował następujące kwestie: 

- powołanie w skład komisji radnego Adama Zydronia; 

- rozszerzenie działań komisji o opracowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie nadania statutów sołectw Miasta i Gminy Kórnik; 

- wydłużenie czasu działania komisji do 28.01.2025 roku. 

Podczas komisji dokonano zmian w projekcie uchwały poprzez wydłużenie czasu jej 

działania do dnia 30.06.2025 r.  

Po naniesieniu zmian projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji.  

Komisja rozpatrzyła wnioski w sprawie zmiany statusu Miasta i gminy Kórnik 

Przewodnicząca odczytała wniosek radnego Roberta Malińskiego w kwestii podziału 

Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej na dwie komisje: Komisję 

Inwestycji i Infrastruktury oraz Komisję Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Radni 

przestawili swoje opinie i postanowiono, iż wniosek będzie rozpatrywany ponownie 

przy pełnym składzie komisji i obecności radcy prawnego. 

Przewodnicząca odczytała wniosek o zmianę statusu Sołectwa Skrzynki. Ustalono iż 

wniosek będzie możliwy do zaopiniowania po podjęciu uchwały zmieniającej (jw.) 

przez Radę Miasta i Gminę Kórnik.  

Przewodnicząca odczytała wniosek radnej Danuty Paluszkiewicz w kwestii 

ograniczenia wypowiedzi radnych w trakcie dyskusji na sesji do max. 3 min. Komisja 

zaopiniowała wniosek negatywnie.  



Przewodnicząca zgłosiła potrzebę uregulowania w statucie kwestii wprowadzenia 

zapisów zastosowania w ramach policji sesyjnej – narzędzia: wyproszenia w Sali. 

Postanowiono, iż wniosek będzie rozpatrywany ponownie przy pełnym składzie 

komisji i obecności radcy prawnego. 

Przewodnicząca zgłosiła potrzebę uregulowania w statucie kwestii usunięcia zapisów 

dot. obowiązku podnoszenia ręki w trakcie głosowania na sesji. Wniosek 

zaopiniowano negatywnie ze względu na istniejące przepisy prawne wyższego rzędu 

nakładające taki obowiązek. 

Przewodnicząca zgłosiła potrzebę uregulowania w statucie kwestii modyfikacji 

zapisów dot. Sekretarza. Postanowiono, iż wniosek będzie rozpatrywany ponownie 

przy pełnym składzie komisji i obecności radcy prawnego. 

Kolejnych zapytań ani wniosków nie było i przewodnicząca zakończyła posiedzenie o 

godz. 17:33 


